P7运动蓝牙耳机

使用手册





多功能按键

长按3秒:开机 单击2下:中英文切换 (未连接状态) 长按6秒:关机 长按2秒:呼叫语音助手单击:接听/挂断电话 长按2秒:拒接电话 总击2下:回拨电话

1.产品信息

1.运动蓝牙耳机 2.型号: P7

2.产品参数:

1.蓝牙版本: V5.0

2.电池容量:110mAh

2.电心吞量:110mAm 3.播放时间:9H

4 通话时间 · 9H

5.喇叭: ¢15mm 灵敏度97±3dB

6.距离:10M

7 兹牙协议·HEP/A2DP/HID/AVRCP

8.佩戴方式: 耳挂式佩戴

3.功能描述:

开机键: 短按暂停/播放, 长按3S开机红蓝灯交替闪, 处于配对模式。长按6S 关机。来电话时, 短按接听/挂断, 长按2S拒接电话, 开机处于搜索状态时, 双击可中英文切换。默认中文。开机后, 耳机自动回连已配对过的手机。

音量+:长按上一曲,短按音量加大,加到最大(最大音量)声。

音量-:长按下一曲,短按音量渐渐减小。

红蓝LED: 开机红蓝灯交替闪烁, 与手机配对成功后6S蓝灯闪一次, 充电红灯常亮。来电报号。

音乐播放暂停 / 切歌(上下曲) / 音量加减(IOS系统手机音量调节同步) 配对方法:

1.按开机键,使红蓝灯交替闪

2.手机打开蓝牙的搜索设备,型号:P7

3.搜索到耳机后点击配对

4.安全预防措施:

本产品含有内置电池,不宜将产品暴露在强烈的阳光下、火源附近,切勿将设备置于温度过高(超过摄氏50度)或过低(低于摄氏-15度)的环境中,因为这会对设备造成严重损害。

5.操作显常外理方法:

- 1.因操作不当或者长时间屏蔽耳机信号,导致耳机没声音,请尝试移至到可接收信号的范围,即可恢复正常。
- 2.不明原因造成的故障,将耳机关机后再重新开机使用。
- 3 加里面换产品或老误操作,导致可机断开连接,将可机重新配对。
- 4.如耳机与手机连接后,听歌无声音,请转至手机蓝牙设置,找到已连接的 耳机名称(F1),显示已连接的情况下,重次占击耳机名称即可。
- 5.如耳机已配对,和手机已连接的情况下,接听电话后耳机没声音,需要查看手机音频输出,要选择好与耳机相对应的的蓝牙配对名(P7)后才可进行 裤牙通送。

6.使用前注意:

- 1.注意:如果连接PC使用,PC端需要安装蓝牙接收器才可使用,某些操作系统可能需要安装相应的蓝牙驱动才能正常使用。
- 2.请确保您的手机或其他蓝牙装置与您的耳机之间的距离在10M以内,若 他们之间有墙壁等障碍物,通信距离相应的缩短。
- 3.耳机初始操作提示音为英文,开机前处于搜索状态,双击开机键,中英文提示音切换。

E1 BLUETOOTH EARPHONE

USER MANUAL





Long press for 3 seconds: power on Click twice:

Click twice: switch between Chinese and English(not connected) Long press for 5 seconds: shutdown Long press for 2 seconds: call the voice assistant Click 1 time: answer / end the call Long press for 2 seconds: reject the call Click 2 times:

1. Product information

- 1. Sports Bluetooth headset
- 2. Model: P7

2. Product parameters:

- 1. Bluetooth version: v5.0
- Battery capacity: 110mAh
 Playback time: 9H
- 4. Talk time: 9H
- 5. Horn: ¢ 15mm, sensitivity 97 \pm 3dB
- 6. Distance: 10M
- 7. Bluetooth protocol: HFP / A2DP / HID / AVRCP
- 8. Wearing method: Ear hanging wear

3. Function Description:Power on key: short press to pause / play, long press 3S to start, the red and

Power on key: snort press to pause / pay, long press -s to start, the red and blue lights flash alternately, and it is in pairing mode. Press and hold 65 to shut down. When making a call, briefly press answer / end, and long press 2s to reject the call. When the phone is turned on and in the search state, double-click to switch between Chinese and English. Chinese is the default. After power on, the headset automatically connects back to the paired mobile phone.

Volume +: long press the previous song, short press to increase the volume and add it to the maximum (maximum volume) sound.

Volume: long press a song, short press, and the volume decreases gradually. Red and blue LED: the red and blue lights flash alternately after startup. After successful pairing with the mobile phone, the 65 blue light flashes once, and the charging red light is always on. Call number.

Pause music playing / cut songs (up and down) / volume increase and decrease (IOS system mobile phone volume adjustment synchronization)
Pairing method:

- 1. Press the start button to make the red and blue lights flash alternately 2. Turn on the Bluetooth search device on the mobile phone, model: P7
- 3. After searching the headset, click pairing

4. Safety precautions:

This product contains a built-in battery, it is not suitable to expose the product to strong sunlight and near the fire source. Do not place the equipment in an environment with too high temperature (more than 50 °C) or too low temperature (less than - 15 °C), because it will cause serious damage to the equipment.

5. Handling methods for operation exceptions:

- The earphone has no sound due to improper operation or shielding the earphone signal for a long time. Please try to move to the range of acceptable signals to return to normal.
- 2. For faults caused by unknown reasons, turn off the headset and then turn it on again.
- If the headset is disconnected due to product replacement or misoperation, repair the headset.
- 4. If there is no sound when listening to music after the headset is connected with the mobile phone, please go to the mobile phone Bluetooth settings, find the connected headset name (E1), and click the headset name again when the connected headset is displayed.
- 5. If the headset is paired and connected to the mobile phone, the headset has no sound after answering the phone. You need to check the mobile phone audio output. You can make a Bluetooth call only after selecting the Bluetooth pairing name (PT) corresponding to the headset.

6. Precautions before use:

 Note: if you are connected to a PC, you need to install a Bluetooth receiver at the PC end to use it. Some operating systems may need to install corresponding Bluetooth drivers to use it normally.

- Please ensure that the distance between your mobile phone or other Bluetooth device and your headset is within 10m. If there are obstacles such as walls between them, the communication distance will be shortened accordingly.
- The initial operation prompt tone of the headset is English. It is in the search state before startup. Double click the startup button to switch between Chinese and English prompt tones.